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Bestyrelsesmøde den14. januar 2025 

Referat 

Til stede:  Knud Peder, Søren C, Søren K, Finn, Steen, Bent, Claus og Leslie. 

 
1. Godkendelse af dagsorden. Godkendt 

 
2. Havn - joller og jollehuse: 

 alt udlejet, en aktuel opsigelse. Sendes ud til rokeringslisten. 
 19 på venteliste. 
 Aflæsning af el og vand foretaget. 
 
 Søm og skruer: 
 Forespørgsel vedr. reduceret elafgift hos NEF ikke imødekommet. 
 Broer renset.  
 Forsøg med vandslange med oprul. 
 Evt. udbedring under siddebro ved Boris. 

Møde med Boris, forventningsafsteming. Søren indkalder, Knud - Peder 
deltager. 

 Møde med Christian Wang, Søren og Knud-Peder indkalder og deltager. 
 
 Udlejning fælleshus: 
 32 udlejninger i 2024. P.t. 9 bookinger fremover. 
 
 Økonomi: 
 Kommunens ejendomskontor dækker vores udgift til udslip på 110 m3 i   
           forbindelse med grundstødning. 
 Forsyningen har godkendt at fratrække udgiften til afledning på 110m3. 
 Regnskab klar og sendes til vores interne revisorer 
 
 Øvrigt 
 forslag - forsøg om kaffe formiddag en gang om ugen 

 undervisningsaften - knob og fortøjninger.   

 aften om søsikkerhed og Søredningen  
 aften om kommunens planer for højvandesikring (Leslie forhører sig hos    

            Bæredygtighedsrådet)  
 

 Kerteminde Havneudviklingsforening søger medlemmer. Medlemskab   
            koster 1.500,-. Jollehavnen ønsker at være medlem. Søren Clausen er  
            næstperson i foreningen. 
 
 

3. Generalforsamling -  
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 dato onsdag den 26. marts kl. 19 
 
 bestyrelsesmedlemmer på valg: 
 kasser på valg - modtager genvalg 
 Steen på valg - modtager ikke genvalg 
 Claus Dreier på valg - modtager genvalg 
 Suppleant – vælges på generalforsamlingen  
 
 ordstyrer - der er to som kan spørges! 
 
 Knud-Peder og Leslie udsender invitation. (Mødes i slutningen af feb.) 
 
4. Eventuelt 

Mobile pay til indbetalinger af medlemsafgift.  
Mulighed undersøges. 
 

 
 


